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Komisja Gospodarki i Finansów Komunalnych 

 

Protokół nr 6.2025 

z posiedzenia Komisji Gospodarki i Finansów Komunalnych 

z dnia 3 lutego 2025 r. 

 

6 posiedzenie Komisji rozpoczęto 3 lutego 2025 r. o godz. 14:30, a zakończono o godz. 15:30 tego 

samego dnia. 

 

Na stan 4 członków Komisji, w posiedzeniu wzięli udział wszyscy członkowie. 

 

Obecni: 

1) Alicja Malińska – Przewodnicząca Komisji; 

2) Małgorzata Graczyk – Z-ca Przewodniczącej; 

3) Łukasz Nowak – Członek; 

4) Patrycja Grabowska – Członkini. 

  

W posiedzeniu uczestniczyli również: 

1) Florian Ciecior – Wójt Gminy; 

2) Daria Pawlak – Z-ca Wójta Gminy; 

3) Teresa Krupska – Skarbnik Gminy; 

4) Dominika Werner – Starszy Inspektor w Referacie Organizacyjnym.  

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

  

Porządek obrad: 

1. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

2. Sprawy bieżące. 

 

Obradom przewodniczyła Alicja Malińska – Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Finansów 

Komunalnych. 

 

Ad. 1. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

 

1. Komisja przeanalizowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

zawarcia umowy w trybie przetargowym na dzierżawę działki nr 865/9, k.m.1, obręb Niwki, 

na okres 10 lat. Wyjaśnień w przedmiocie projektu uchwały i odpowiedzi na zadane przez 

członków Komisji pytania udzielił Wójt Florian Ciecior. 

Komisja nie wniosła uwag i wniosków do projektu uchwały, opiniując go pozytywnie, 

jednogłośnie w głosowaniu jawnym. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

2. Komisja przeanalizowała projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu. Wyjaśnień i odpowiedzi na 

zadane przez członków Komisji pytania udzielił Wójt Florian Ciecior. Komisja nie wniosła 

uwag i wniosków do projektu uchwały, opiniując go pozytywnie, jednogłośnie w głosowaniu 

jawnym. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

3. Komisja przeanalizowała II wersję projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Chrząstowice na 2025 rok. Wyjaśnień, w zakresie zmian 

dokonanych w stosunku do I wersji projektu, i odpowiedzi na zadane przez członków Komisji 

pytania udzieliła  Skarbnik Gminy Teresa Krupska oraz Wójt Gminy Florian Ciecior.  
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Komisja nie wniosła uwag i wniosków do II wersji projektu uchwały, opiniując go 

pozytywnie, jednogłośnie w głosowaniu jawnym. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

4. Komisja przeanalizowała II wersję projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej. Komisja nie wniosła pytań, uwag i wniosków 

do projektu uchwały, opiniując go pozytywnie, jednogłośnie w głosowaniu jawnym. Projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 3.  Sprawy bieżące. 

 

1. Przewodnicząca obrad Alicja Malińska zgłosiła zapytanie dotyczące ustaleń ze spotkania z 

Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Opolu w dniu 22.01.2025 r.  

W odpowiedzi Wójt Gminy Florian Ciecior poinformował, że spotkanie dotyczyło 

partycypacji Gminy w kosztach remontu dróg powiatowych na terenie gminy Chrząstowice. 

W ramach współpracy z Powiatem Opolskim, zaproponowano aby Gmina udzieliła 

dofinansowania na bieżące remonty dróg powiatowych w wysokości 200 000 zł, natomiast 

Powiat Opolski zadeklarował  pokryć drugą część kosztów w tej samej wysokości. Wójt 

podkreślił, że ustalenia dotyczące zakresu prac oraz podziału kosztów zostaną dokonane po 

przeanalizowaniu możliwości budżetowych.  

Dodatkowo Wójt poinformował, że w najbliższym czasie Starostwo Powiatowe nie 

planuje rozpoczęcia nowych inwestycji, takich jak remont drugiego odcinka ul. Ozimskiej w 

Chrząstowicach. Powodem jest konieczność realizacji innych priorytetowych zadań o pilnym 

charakterze, wynikających z aktualnych potrzeb. Wójt zaznaczył, że mimo przesunięcia tych 

inwestycji, pozostają one w planach długoterminowych Starostwa. 

2. Radna Małgorzata Graczyk zgłosiła zapytanie dotyczące wyniku spotkania z firmą Remondis, 

które odbyło się w dniu 09.01.2025 r.  

W odpowiedzi Zastępca Wójta Daria Pawlak, poinformowała, że podczas spotkania 

omawiano m.in. nowe regulacje dotyczące segregacji odpadów. W szczególności 

wprowadzono obowiązek oddzielnego zbierania tekstyliów oraz odzieży. Zastępca Wójta 

wyjaśniła, że tekstylia w gminie Chrząstowice będą przyjmowane w Punkcie Selektywnej 

Zbiórki Odpadów Komunalnych (PSZOK), dodatkowo odzież w dobrym stanie będzie można 

przekazywać do specjalnych kontenerów Polskiego Czerwonego Krzyża (PCK). 

3. Wójt Gminy Florian Ciecior przekazał informację o odrzuceniu wniosku o dofinansowanie 

remontu ul. Klonowej w Lędzinach. Inwestycja ta nie zakwalifikowała się nawet na listę 

rezerwową. W celu uzyskania szczegółowych informacji dotyczących przyczyn odrzucenia 

oraz przeanalizowania ewentualnych uwag, Gmina wystosowała pismo z prośbą o oficjalne 

wyjaśnienie powodów negatywnej decyzji. 

 

Innych spraw nie zgłoszono. 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Finansów 

Komunalnych podziękowała wszystkim uczestnikom za udział w posiedzeniu i o godzinie 15:30 

zamknęła obrady. 

 

Przewodnicząca Komisji 

Gospodarki i Finansów Komunalnych 

 

Alicja Malińska 

 

Przygotował(a): Dominika Werner 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


